
Dz-07.0021.8.2019 

Uchwała nr X/111/2019 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 27 sierpnia 2019 roku 

 

w sprawie zgłoszenia zadań do miejskiego programu budowy chodników 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. g uchwały nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (t. j. Dz. U. 
Woj. Mał. z 2019 r. poz. 5469) Rada Dzielnicy VII uchwala, co następuje: 

 
§ 1. 

Wnioskuje się o ujęcie w miejskim programie budowy chodników następujących 

lokalizacji (kolejność alfabetyczna) : 

 ul. Emaus (od al. Focha do ul. Piastowskiej), 

 ul. Jeleniowa (na całej długości), 

 ul. Korzeniaka (na odcinku od ul. P. Skargi do ul. Majówny), 

 ul. Księcia Józefa (od przystanku Glinnik do skrzyżowania z ul. Kamedulską), 

 ul. Księcia Józefa (na odcinku pomiędzy budynkami  nr 291, a nr 297), 

 ul. Księcia Józefa (na odcinku pomiędzy budynkami nr 255, a nr 287), 

 ul. Leśmiana (na całej długości), 

 ul. Leśna (od skrzyżowania z ul. Starowolską do budynku nr 23), 

 ul. Mirowska (od skrzyżowania z ul. Księcia Józefa do budynku nr 157b), 

 ul. Mirowska (okolice przystanków MPK), 

 ul. Modrzewiowa (od Krakowskiego Centrum Rehabilitacji do skrzyżowania z ul. Jeleniową), 

 ul. Olszanicka (pomiędzy pętlą autobusową, a wejściem do cmentarza), 

 ul. Orla (od ul. Marszałka Wolskiego do ul. Rzepichy), 

 ul. Orla (od ul. Księcia Józefa do ul. Bielańskiej), 

 ul. Podłużna, 

 ul. Rzepichy (na całej długości), 

 ul. Starowolska (na całej długości). 

 

§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Szczęsny Filipiak 

 

 
Uzasadnienie: 

W naszej dzielnicy każdego dnia setki osób muszą przemieszczać się wąskim poboczem ruchliwych 

dróg. Brak odpowiedniej infrastruktury prowadzi do wielu niebezpiecznych sytuacji. Mieszkańcy 
wiele lat czekają na realizację inwestycji, które poprawiłyby sytuację pieszych. Rada Dzielnicy 

Zwierzyniec od dawna wnioskuje o wykonanie powyższych przedsięwzięć. Nasze apele dotychczas 

nie przyniosły efektu. 


